

No. 40742

November 2, 2023

Le 2 novembre 2023

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

John Darrell McDonald

John Darrell McDonald

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Jay Allison Barkwell

Jay Allison Barkwell

Respondent

Intimée

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion to file a lengthy memorandum is granted. The motion for an extension of time to serve and file an amended application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Numbers 2103-0273AC and 2203-0076AC, 2023 ABCA 87, dated March 17, 2023, and 2023 ABCA 183, dated June 15, 2023, are dismissed with costs.

La requête pour déposer un mémoire volumineux est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel amendée est accueillie. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéros 2103-0273AC et 2203-0076AC, 2023 ABCA 87, daté du 17 mars 2023, et 2023 ABCA 183, daté du 15 juin 2023, est rejetée avec dépens.

J.C.S.C.